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 לכל מאן דבעי

 
 שלום רב,

 
 היבה חלביהמרצה הנדון: הרצאת אורח של 

 
 

 הרצאהעל העברת  היבה חלבילברצוני להביע את הערכתי ותודתי הרבה 
 ."חדשנות כאסטרטגיה"בנושא 

 
אסטרטגיה עסקית סטודנטים הלומדים את הקורס "ההרצאה הועברה ל

בקריה האקדמית במנהל עסקים  שני" במסגרת לימודי תואר לארגונים ציבוריים
 אונו.

 

 מעניינת, מפרה, עשירה בתובנות ומעוררת השראה!!! ההרצאה היתה

 הוסיפק ידע רב נהלנהל את השיעור במקצועיות יתרה, הפגי ההשכיל היבה
על חדשנות בהבנת האימפקט של לסטודנטים תובנות וארגז כלים משמעותי 

 ביצועי הארגון.

על  ואני מבקש להודות לה היכי הסטודנטים מצאו עניין רב בדברניכר היה 

 את התכנים. הגיהזמן, הקשב והדרך בה הצ

 !!!!הפידבקים מהסטודנטים היו מצויניםשמיותר לציין 

 .ובהערכה רבה בשם הסטודנטים ובשמי ברגשי תודה

 שחר ארליך

 מרצה הקורס

 

 


